
Inte bara i Norrtälje kommun, utan på många håll i Sverige, saknas pålitlig 
internetuppkoppling. Därför har Vänsterpartiet drivit på för mer pengar till 
bredband och vi är nu överens med regeringen om en satsning på 850 miljoner 
kronor. 

Bredband behövs för både jobb och fritid. Man ska kunna kommunicera med 
vänner och se på tv. Småföretagaren ska kunna driva sina affärer över nätet. 

För de flesta i stan är det här en självklarhet i dag, men för många 
kommuninvånare på landet går det alldeles för segt. Därför vill vi satsa mer på 
bredband där inte marknaden klarar att ordna det på egen hand. 

Vänsterpartiet och regeringen är överens om att öka medlen för bredband i 
landsbygdsprogrammet från 3,25 miljarder kronor till 4,1 miljarder kronor. 
Satsningarna kommer att göras i områden där förutsättningar för kommersiell 
utbyggnad saknas. 

I dagsläget räcker inte pengarna till alla de ansökningar som kommit in. 
Vänsterpartiet anser att varken Norrtälje eller någon annan del av Sverige ska 
lämnas efter i bredbandsutbyggnaden och vi har därför drivit på regeringen för 
den här satsningen. 

Tillgång till snabbt bredband gör det lättare för människor på landsbygden att 
bo kvar och för nya att flytta dit. Snabbt bredband är en av flera åtgärder som 
behövs för en levande landsbygd i Norrtälje kommun. 

Catarina Wahlgren (V), gruppledare kommunfullmäktige 

Ingela Brinkefeldt (V), ledamot bygg- och miljönämnden 

Per Claesson (V), ordförande Norrtälje 
 


